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Protokoll fört vid styrelsemöte för Styrelsemöte i 
Svenska Styrkelyftförbundet, SSF 
Styrelsemöte nr. 2024-15 
19 december 2024 kl. 
19:00______________________________________________ 

Plats: Teams 

Närvarande 
Ordförande Levi Bergstedt 
Sekreterare Sofia Kamlund 
Ledamot Edvin Forslund 
Ledamot Ann Jordebo 
Ledamot Josephine Verngren  
Ledamot Jenny Wahlberg 
GS Ola Silvdahl 

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande Levi Bergstedt förklarar mötet öppnat. Dagordningen upplästes 
och godkändes.  
 

2. Val av protokollförare  
Sofia Kamlund valdes till protokollförare.  
 

3. Val av justeringsperson 
Josephine Verngren valdes till justeringsperson 
 

4. Genomgång och godkännande av föregående styrelseprotokoll  
Föregående mötesprotokoll finns utsänt (se Bilaga 1) och publicerat på 
hemsidan. Mötet godkände denna.  
 
 
 

  

Ärendereferens: 3214742



 

 

Information 

5. Ordförandens rapport 
Levi Bergstedt rapporterar.  
Möten med samarbetspartners flera gånger.  
Arbete gällande kommande avgiftshöjningar.  
 

6. Rapport om verksamheten från Generalsekreterare  
Ola Silvdahl rapporterar om sin första tid: 
Ola besökte lag-SM i bänkpress. 
Lärt känna personalen.  
Arbetat med budget och olika stödmedel.  
Undersökt NIU.  
 

7. Rapport om ekonomi, inklusive skatter, avgifter och bidragsprocesser 
och återrapportering,  
Ola rapporterar.  
 

8. Rapport från utskotten 

a) Tävlingsutskottet (föredragande Patrik Björk): punkten utgick.  
b) Elitutskottet (föredragande Josephine Verngren): Har varit möte både 

med strategiska elitutskottet och operativa elitutskottet. 
Kvalkvalifikationer och budget för nästa år diskuteras.   

c) Utbildningsutskottet och samarbete med Högskolan i Dalarna 
(föredragande Sofia Kamlund): Instruktörer för vårterminen är skickade 
till Högskolan i Dalarna. Utbildningsutskottet har möte i januari.  

d) Antidopingutskottet (föredragande Edvin Forslund): Fysisk träff med 
utskottet i januari.  

e) Parautskottet (föredragande Jenny Wahlberg): SM i parabänk 
tillsammans med bänk-SM i Umeå.  

f) Tekniska utskottet (föredragande Ann Jordebo): Domarkonferensen görs 
nu om, så att IT domare träffas fysiskt och distriktens domaransvariga 
ska ha möte i januari. Samtliga förbunds- och IT-domare ska göra ett 
prov innan 1 februari för att förlänga sin licens. Nytt är också att man 
behöver ha tjänstgjort i fem år som distriktsdomare innan man får döma 
upp till förbundsdomare, och motsvarande för IT-domare.     

g) Arbetsgrupp för databas och tävlingssystem (föredragande Ann 
Jordebo): Databasen lanseras under januari 2025 i sin första version.  

h) Arbetsgrupp för utvärdering av SM (föredragande Ann Jordebo och Edvin 
Forslund): Utvärderingen ska presenteras vid SDF-konferensen 2025.  
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i) Redaktionsutskottet (föredragande Jenny Wahlberg): Arbetet för januari 
och början av februari är fördelat. Nästa möte är i januari.  

 

Beslut 

9. Godkännande av uppdatering av antidopingplan 
Sofia Kamlund föredrog ärendet. Som underlag låg bilaga 2.  

Efter genomgång av bilagt underlag frågar ordförande Levi Bergstedt om 
styrelsen kan bifalla uppdateringen av antidopingplan.  

Styrelsen beslutar att 

a) att godkänna antidopingplanen enligt Levis förslag.  

10. Godkännande av policies för sociala medier 
Jenny Wahlberg föredrog ärendet. Som underlag låg bilaga 3.  

 
Efter genomgång av bilagt underlag frågar ordförande Levi Bergstedt om 
styrelsen kan bifalla uppdateringen av policies för sociala medier.  
 
Styrelsen beslutar att 

A) att godkänna policies för sociala medier enligt Levis förslag. 

Diskussion 

11. Generalsekreterarens första tid 
Se ovan under information.  
 

12. Budget 2025 
Budgetarbetet är pågående. Ola håller på att sätta sig in i budgeten för 2025 
och framåt.  
 

13. Fortsatt dialog med samarbetspartners  
Dialogen med samarbetspartners är pågående och kommer förhoppningsvis 
att kunna lanseras snart.  
 

14. Normalstadgar SDF 
Årsmötet behöver anta normalstadgar för SDF:er för att sedan implementeras 
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till distrikten. Stadgarna har varit ute på remiss och inspelen är inarbetade.  
 

15. Nya remissförfarande från RF 
Det har kommit nya remissdokument från RF för dokument som ska 
behandlas på riksidrottsmötet. Remisstiden går ut den 2 februari.  
 

16. Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
 

17. Målsättningar inför nästa möte 
Alla ska läsa igenom remisserna från RF till början av januari 2025 för att 
avgöra om det behövs ett förmöte och Levi och Ola ska sedan ta fram utkast 
på remissvar. 
Budget och verksamhetsplan ska vara färdiga.  
 

18. Nästa möte 
Nästa möte är den 30 januari.  
 

19. Mötet avslutas 
 
 
 
 
________________________ _______________________ 
Sofia Kamlund, sekreterare  Josephine Werngren, 

justeringsperson 
 
 
 
 
_________________________ 
Levi Bergstedt, ordförande 
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Detta är ett elektroniskt  
undertecknat dokument 

  

Underskrifterna i detta dokument uppfyller kraven för Avancerad Elektronisk Underskrift enligt 
definitionen i eIDAS (EU:s förordning 910/2014). 

Äktheten kan kontrolleras i alla tjänster som kan validera underskrifter som godkänts av 
Myndigheten för digital förvaltning (DIGG). Använd till exempel valideringstjänsten Signport. 
För validering med Adobe Acrobat Reader, läs mer här. 

Notera, om dokumentet skrivs ut på papper följer de elektroniska underskrifterna inte med och kan 
därför inte valideras. 

Följande personer har genom sin elektroniska underskrift godkänt innehållet i detta dokument samt 
försäkrat att angivna uppgifter är korrekta.  
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